
 

 
 
 
 
Schriftelijke vragen ex artikel 40 van het Reglement van orde gemeenteraad Twenterand 
 
Onderwerp: Invulling leegstaande en leegkomende gebouwen. 
 
Fractie: CDA 
 
Datum: 15-02-2016 
 
Beantwoording: schriftelijk 
 
Vraag 1. 
In 2012 hebben we als raad een besluit genomen m.b.t. het excessenbeleid. Met dit beleid is het 
mogelijk om eigenaren van verpauperde gebouwen aan te spreken op haar verantwoordelijkheid en 
bij weigering middels een dwangsom tot actie te dwingen. 
In hoevere is er al gebruik gemaakt van dit beleid? Eigenaren van welke gebouwen zijn 
aangesproken? En wat is de stand van de voortgang op dit gebied? 

Vraag 2. 
De gebouwen op het voormalig Trio terrein te Westerhaar-Vriezenveensewijk staan al lange tijd op de 
verpauperde gebouwenlijst. Is hier het excessenbeleid op ingezet? Zo niet, waarom niet? Op welke 
termijn zijn hier afdoende maatregelen te verwachten? 
 
Vraag 3. 
De voormalige Rabobank te Vriezenveen staat al jaren te boek als het meest in het oog springend 
verpauperd gebouw te Vriezenveen. Zelfs de veiligheid is hier in het geding. Is hier het 
excessenbeleid op ingezet?  Zo niet, waarom niet?  Op welke termijn kunnen we hier verbetering van 
de situatie verwachten?  
 
Vraag 4. 
Deze vraag betreft een pand dat niet in eigendom is van de gemeente Twenterand. In het persbericht 
van  7 januari 2016 van de gemeente Twenterand werd aangegeven dat het politiebureau te 
Vriezenveen op termijn gaat sluiten. 
Is er bij het college bekend wat er met het politiebureau te Vriezenveen gebeurt na de sluiting om en 
nabij april 2016?  Zo niet, zijn er contacten hierover met de eigenaar van het gebouw? Zo niet, is het 
college met ons van mening dat we verdere verpaupering rondom het Manitobaplein dienen te 
voorkomen? We verzoeken u, ons de huidige stand van zaken toe te lichten en ons in kennis te 
stellen van de door u al genomen en nog te nemen actie om leegstand (verpaupering) te voorkomen. 

Vraag 5 
Het voormalig postkantoor aan het Manitobaplein te Vriezenveen is geen eigendom van de Gemeente 
Twenterand. Is bij het college bekend wat er gaat gebeuren met het voormalige postkantoor? Is de 
gemeente hierover in contact met de eigenaren? Zo ja, Wat is de huidige stand m.b.t. invulling van het 
gebouw? Zo nee? Waarom is de gemeente niet actief betrokken? 
 
Vraag 6. 
De gemeente Twenterand wordt binnenkort eigenaar van de voormalige bibliotheek te Vroomshoop. 
Kan het college ons aangeven wat haar voornemens zijn m.b.t. de invulling van dit gebouw? 
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